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Referat                                                    Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 21.03.24 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, Mette Omega Quist Christensen, 

Luise Nissen, Stig Frejo Hansen, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

 

Afbud: Karen Lund Johansen, Anders Bækholm, Sebastian Mudiaga Onorionde, Wafeq 

Barkat, Rasmus Juhl Wohlert, Casper Malta Lindorf Andreasen, Ali Qais, Steffen 

Brodersen S. Martiena, Jean Ølgaard, 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Hvem er vores eksterne samarbejdspartnere, og hvad er deres rolle på Korsvejen? 

Oplæg ved forebyggende sagsbehandler Miriam Perlman og læringskonsulent Ida Vorbeck. 

Derefter mulighed for spørgsmål og kommentarer. 

Miriam og Ida fortalte om samarbejdet med Korsvejen og deres interne samarbejde samt øvrige 

arbejdsopgaver i relation til dette. 

Der blev også forklaret og talt om forebyggende indsatser både på enkelt- og gruppeniveau på skolen og evt. i 

hjemmene samt samfundets pres omkring diagnosticering og udredning og de deraf afledte ventetider på 

PPR-assistance. 

Alle var enige om, at ressourcerne er knappe, og at et fokus på forebyggelse forlænger ventetiden på det 

mere indgribende arbejde med observationer, undersøgelser og test samt udarbejdelse af PPV. 

 

Pkt. 4 Høring af Strategi for talentudvikling 

Se vedlagte bilag. Ud fra jeres kommentarer udarbejdes et høringssvar til BSU. 

Høringssvar vedlagt som bilag. 

 

Pkt. 5 Evaluering af Stormøde 

Vil bestyrelsen følge yderligere på debatten i klasserne? 

Mega godt. Og god timing med DR’s udsendelse Alene hjemme på nettet. 

Super god formidler, som var utrolig vidende på sit felt. 

 

Pkt. 6 MGP 

Forberedelse, justeringer, bestyrelsens deltagelse og synlighed osv. 

Forslag om kaffebod og en snak med bestyrelsen. Tager bestyrelsens penge for kaffen til et godt formål? Eller 

deltager man i en konkurrence ved at betale lidt for kaffen? 
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Der kan også være spørgeskema (hvad er vigtigst, at bestyrelsen sætter fokus på – eller?) og evt. en 

konkurrence ved aflevering af spørgeskema. Vinderen afsløres til MGP. 

På næste bestyrelsesmøde forberedes bestyrelsens bod og indhold i billedkunst. 

 

Pkt. 7 Beslutning vedr. Ansøgning Legepladspuljen 

Vi ønsker alle et værested for de største elever. Til det formål er det tidligere blevet foreslået en betonbænk 

(organisk formet) opsat mellem træerne i området mellem E- og F-huset. Dertil kommer flytning af 

cykelstativer og en tydeligere adskillelse af blød- og hård trafik. 

Der er opbakning til at understøtte en ansøgning fra elevrådet, så ansøgning sendes fra skolebestyrelsen. 

Udkast til ansøgning medtages til næste bestyrelsesmøde. 

 

Pkt. 8 Nyt fra  
 Skolen – Besøg af Autens d. 18.04 for bestyrelsen og kontaktforældre. Der er lidt ekstra penge fra 

skolerenoveringspuljen næste skoleår. 

Høj deltagelse i elevernes trivselsmåling over 97%. 

Der er også lavet trivselsmåling blandt medarbejdere. Høj deltagelse fra personalet 80%. 

Christine er blevet valgt som formand for kreds 13, hvilket betyder, at Christine ikke fortsætter som 

lærer på Korsvejens Skole (Christine frikøbes af Kredsen til kredsarbejde). 

 Formanden – Intet FRO møde. Ærgerligt at det ikke prioriteres og at der er samarbejde på tværs af 

skolerne. 

 Elevrådet – UMR-undersøgelse ved at blive analyseret. Derefter forslag til handleplaner via 

elevrådet. 

 Medarbejderne – Uge 12 har været Anderledes uge. Alle elever har været på forskellige værksteder 

hen over 4 dage i samme gruppe. Stor succes og en kraftig styrelse af venskaber på tværs samt 

forøgelse af kendskab og tryghed på skolen. 

42 nye heldagsbørn starter på skolen 2. april.  

 Porten – Ingen kommentarer 

 

Pkt. 9 Eventuelt 

Intet. 

 

Punkter til næste møde: 

 MGP – bestyrelsens bod  

 Legepladspuljen 

 Principper til erstatning af skolens materiel. 

 

Næste møde er den 29. april. 

Husk Autens d. 18.04.24 kl. 17.30 – 19.00 – alle i bestyrelsen deltager. 


